



nevada
health link.com

网站简介

NevadaHealthLink.com是内华达州的在线医保交易所,由州机构 Silver State Health Insurance Exchange运营。本医保交易所监督并帮助内华达州居民加入《平价医疗法案》认证的合格健康保险计划(Qualified Health Plan)。在NevadaHealthLink.com上,个人可以浏览、比较和购买合格健康保险计划,并且根据您的收入,为您提供税收抵免或补贴。

每年11月1日至1月15日开放投保。如果您经历了符合条件的人生事件(例如,失去现有保险、家庭新增成员等),您可以在开放投保期间之外的特殊投保期内投保。

NevadaHealthLink.com 提供以下资源:



Nevada Health Link非常适合没有雇主医疗保险、没有医疗白卡以及退休医疗保险的内华达州居民。



匿名网上购买工具,用于浏览保险计划,并帮助您估算您所能获得的补贴金额。



这份健康保险可确保您和家人获得保持健康所需的医疗服务,并避免大额医疗账单和债务。



免费投保咨询服务。使用查找本地协助工具查找您附近的投保专业人员。



您不会因为先前存在的疾病而被拒绝承保。



关于可用健康保险计划的信息,以便您可以选择最适合您需求和预算的计划。



本平台是唯一可以为您提供支付保险费用补贴的健康保险交易平台。



在您的社区找到Nevada Health Link!请在线查看我们的社区活动日历,查找您所在地区的当地活动,您可以在那里与投保协助员面对面交流。



近90%的参保者都在使用联邦补贴来帮助支付每月保费。



订阅博客和电子邮件资讯更新,您可以通过阅读他们,从而接收重要的信息更新和健康生活方式提示。



Nevada Health Link还提供牙科保险计划,并与VSP合作提供成人视力保障计划。

1-800-547-2927 TTY 711



Fact Sheet

NevadaHealthLink.com, Nevada’s online health insurance marketplace, is operated by the state agency, the Silver State Health Insurance Exchange. The Marketplace oversees and facilitates the enrollment in Affordable Care Act certified Qualified Health Plans to Nevadans. Through NevadaHealthLink.com, individuals can shop for, compare, and purchase qualified health insurance plans with tax credits or subsidies that are based on your income.



Nevada Health Link is ideal for Nevada residents who do not have employer-based health insurance, Medicaid, or Medicare.



Health insurance for you and your family ensures you get the care you need to stay healthy and avoid large medical bills and debt.



You will not be denied coverage because of a pre-existing condition.



The only health insurance resource that can provide you with financial assistance to help cover the costs of your insurance.



Nearly 90% of enrollees are utilizing federal assistance to help pay their monthly premiums.



Nevada Health Link also offers dental plans and partners with VSP to offer adult vision plans.

Open Enrollment is yearly from November 1 – January 15. Outside of Open Enrollment you can enroll through a Special Enrollment Period if you’ve experienced a Qualifying Life Event (i.e. loss of existing coverage, new addition to the family, etc.).

The following resources are available at NevadaHealthLink.com



Anonymous window-shopping online tool to browse plans and help you determine what you qualify for.



FREE enrollment assistance. Use the Find Local Assistance Tool to find a licensed enrollment professional near you.



Information on available plans so you can choose the plan that best suits your needs and budget.



Find Nevada Health Link out in your community! See our community event calendar online to find local events in your area where you can talk to assisters in person.



Blog and email sign-up where you can read and receive important updates, information, and healthy lifestyle tips.

1-800-547-2927 TTY 711